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内容概要

《高考英语作文套路与秘诀》共分六个章节。
第一章简单介绍了高考英语作文考试的一般知识及基本应试技巧。
第二章提供了短文写作必须具备的语言知识储备及写好常考的应用文与论说文必须掌握的万能套路与
文章结构。
众所周知，文章都是由词句组成的，恰当的选词与正确的造句是写好文章的必备条件。
因此，掌握选词与组句的原则与技巧是十分必要的。
当然，各种体裁的文章必然会有一些相对固定的常用句型与篇章结构模式，熟记与知晓这些知识必然
对作文表达起到事半功倍的作用。
第三章讲解分析了四、六级作文考试中常见的几种题型。
每种体裁的处理都突出讲练结合、精讲精练。
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第一章名师梳理 一、考纲解读 二、部分省、市高考书面表达分析表 三、评分标准（以25分制为例） 
四、高考英语作文应试指导 五、高考英语作文典型错误例析 第二章必备知识与万能套路 一、必备知
识 二、万能套路 第三章常考文体写作应试技巧 第一节记叙文 一、理论概述 二、真题讲解 三、演练巩
固 四、参考范文 第二节应用文类 一、理论概述 二、真题讲解 三、演练巩固 四、参考范文 第三节说
明文类 一、理论概述 二、真题讲解 三、演练巩固 四、参考范文 第四节议论文类 一、理论概述 二、
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师预测五 名师预测六 名师预测七 名师预测八 名师预测九 名师预测十 名师预测十 附录英语作文常考
常用重要句型
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章节摘录

版权页：   插图：   Are Training Classes or Tutors Necessary? At present, it is common for students to attend
training classes or hire tutors at weekend. Opinions are divided on this matter. Some think it necessary to do so.
Firstly, it's more effective to study with a teacher's help than by themselves. Secondly, you can have more chances
to communicate with teachers. Besides, you can make up for what you miss or fail to understand in classes on
weekdays. Others think it unnecessary. For one thing, students can easily form the habit of dependence. For
another, students need time for rest and recreation at weekend. What's worse, attending training classes or hiring
tutors even causes some students not to listen attentively in their regular classes. In my opinion, whether a training
class or tutor is needed just depends. If you are really very weak at or interested in a certain subject, maybe it's OK
for you. But be sure to choose a good and suitable class or teacher, otherwise it would be a waste of time and
money. It's well-known to us that such universities as Beijing University will admit some freshmen recommended
by their headmasters. Of course it is well praised in most of the schools. However, it is also resulting in much doubt.
Its advantages and disadvantages may be listed as follows. Some hold the view that it will play a leading role
managing to reform our present education admission system only decided by the scores in the National Exam.
Besides, it does great good to accept some students with personal preferences. For example, some students have a
gift for science, technology, or inventing while they may be poor in other subjects or may not achieve satisfactory
score in the Examination. As a result of the low score, they are sure to be refused by the key universities. On the
contrary, it is true that some show much doubt of its honesty from headmasters or the justice when the students are
recommended. Sometimes, deciding who to be recommended, the headmasters may be influenced by other
abnorreal factors from inside or outside the school in China. In my opinion, it must be a good try and of great
benefit if the headmasters can avoid the disadvantages, such as the injustice, dishonesty.
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编辑推荐

《高考英语作文套路与秘诀》编著者王辉。
高考英语作文是对学生英语综合能力的衡量，其思维方式、逻辑归纳能力和遣词造句技巧的严格要求
，令很多学生望而生畏。
编者在认真研读各种版本的高中教材与吃透《普通高等学校招生全国统一考试大纲》的基础上，基于
本人的理解与体会编写了《高考英语作文套路与秘诀》。
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